

Ref: 812/02/02/1/1516912

23/12/2015

تعميم رقم (5) لسنة 2015: الأنشطة المتعلقة بإدارة النفايات في إمارة دبي
CIRCULAR No. (5/2015): WASTE MANAGEMENT RELATED ACTIVITIES IN
EMIRATE OF DUBAI
صادر بتاريخ 22 ديسمبر 2015

Dubai Municipality with its firm commitment to safe and healthy environment has always been dedicated in the development and implementation of efficient and effective Sustainable Waste Management Solutions.

من منطلق التزام بلدية دبي الثابت نحو خلق بيئة صحية وآمنة، وسعيها الدؤوب نحو تكريس الجهود في وضع وتنفيذ أكثر الحلول كفاءةً وفعاليةً لتحقيق إدارة مستدامة للنفايات في إمارة دبي.

In this regard and in reference to Local Order No. (11) of 2003 Concerning Public Health and Community Safety in the Emirate of Dubai, we hereby inform any company engaged and plan to be engaged in activities related to waste management listed in table below are required to secure prior permit from Dubai Municipality – Waste Management Department for their new or renewal of license issued by official authorities in Emirate of Dubai.

واستناداً إلى الأمر المحلي رقم (11) لسنة 2003 بشأن الصحة العامة وسلامة المجتمع في إمارة دبي، فإننا نود تنبيه جميع الشركات والمؤسسات المعنية بالأنشطة المذكورة في الجدول أدناه سواء تلك القائمة أو الجديدة إلى ضرورة التقدم للحصول على تصريح لأنشطتها من إدارة النفايات ببلدية دبي عند قيامها بتجديد الرخص التجارية أو إصدار رخص جديدة من الجهات الرسمية في الإمارة.

Trade Activity	Activity No.	رقم النشاط	النشاط التجاري
Textiles & Fabrics waste Trading	514948		تجارة مخلفات الأقمشة والمنسوجات
Glass Waste Trading	514949		تجارة النفايات والمخلفات الزجاجية
Construction & Demolition waste collection & Transportation services	900014		خدمات جمع ونقل مخلفات البناء والهدم
Plastic waste Trading	514921		تجارة المخلفات البلاستيكية
Paper Waste Trading	514931		تجارة المخلفات الورقية
Fish & Meat Waste Collection and Trading	512123		تجارة مخلفات الأسماك واللحوم
Used Tires Waste Collection & Trading	524008		تجارة مخلفات الإطارات المستعملة
Garbage Collection, Transportation and Disposal Services	900001		خدمات جمع القمامة وإزالتها ونقلها
Streets Cleaning Services	900002		خدمات تنظيف الشوارع
Organic Waste Collection Services	900008		خدمات جمع النفايات العضوية
Scrap and metal waste Trading	514932		تجارة النفايات والمخلفات المعدنية

Please be advised that failure to comply with this Circular may result in various legal and administrative sanctions.

وعليه فإن عدم التقيد بالتوجيهات المذكورة في هذا التعميم قد يؤدي إلى فرض عقوبات وإجراءات قانونية وإدارية مختلفة.

For further information and details you may contact Waste Management Department at:

Tel no. 04-6066248 and 04-6066256

Fax no. 04-2225659.

You may send email to: sitalaguit@dm.gov.ae or hhamadi@dm.gov.ae.

للمزيد من المعلومات أو الاستفسارات، يمكنكم التواصل مع إدارة النفايات على القنوات التالية:

هاتف : 04-6066248 ، 04-6066256.

فاكس : 04-2225659.

البريد الإلكتروني : sitalaguit@dm.gov.ae أو

hhamadi@dm.gov.ae

Eng. Abdulmajeed Abdulaziz Saifaie

مدير إدارة النفايات

Director, Waste Management Department

رؤيتنا: بناء مدينة متميزة تتوفر فيها استدامة رفاهية العيش ومقومات النجاح.

Our Vision : Creating an Excellent City that Provides the Essence of Success and Comfort of Sustainable Living



Facebook/DubaiMunicipality



Twitter/DMunicipality



Instagram/dubaimunicipality



Youtube/DubaiMunicipalityUAE